
 

 
 

 
 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdes  

protokols Nr. 7 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā    2023. gada 7. jūnijā 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9:00. 

Kārtējā atklāta, izņemot darba kārtības 13. un 14. jautājumu, sēde sasaukta Pašvaldību likumā 

un Ādažu novada pašvaldības nolikumā noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: Kerola Dāvidsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Sintija Tenisa. 

Komitejā pavisam 9 deputāti. 

Komitejas sēdē piedalās 7 deputāti: 

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Arta Deniņa (JKP) (līdz plkst. 10.40 piedalās 

attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, nereģistrējoties dalībai sēdē, 

veselības stāvokļa dēļ), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Raivis Pauls (LZS), Liāna 

Pumpure (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ, atrodas atvaļinājumā): Genovefa Kozlovska (LZS), Arnis 

Rozītis (LRA). 

Komitejas sēdē piedalās: 

Administrācijas darbinieki: Ligita Anspoka, Everita Kāpa, Alise Timermane-Legzdiņa, Ieva 

Pelcmane, Guntis Porietis. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 

pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas vides inženiere 

Dace Birnbauma, Ādažu vidusskolas direktora vietniece izglītības jomā projektu vadībā Alma 

Brinkmane, Ādažu novada Sociālā dienesta Brīvā laika pavadīšanas Kopienas vecākā sociālā 

darbiniece Gunita Dzene, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs 

Dzenis, Ādažu novada Sociālā dienesta vadītāja Ieva Roze, Ādažu vidusskolas direktora p. i. 

Solvita Vasiļevska. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 7. jūnija sēdes darba 

kārtības apstiprināšanu. 

2. Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Rīgas Tehnisko universitāti. 

3. Par Ādažu vidusskolas attīstības plānu 2023. - 2027. gadam. 

4. Par Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības N1. (KA1) “Personu 

mobilitātes mācību nolūkos” Skolu izglītības sektora aktivitātē KA121 projekta 

īstenošanu. 
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5. Par saistošo noteikumu “Par sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un 

maznodrošinātām mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novada 

pašvaldībā” projektu. 

6. Par saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu. 

7. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim Kanāla iela 81-1. 

8. Informatīvs ziņojums par pašvaldības dzīvojamā fonda pieprasījumu un pieejamību. 

9. Informatīvs ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu bezmaksas apsaimniekošanas 

projekta noslēgumu Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā. 

10. Informatīvs ziņojums par Ādažu novada jauniešiem. 

11. Informatīvs ziņojums par telpu izmantošanas iespējām senioriem Garajā ielā 20, 

Carnikavā. 

12. Informatīvs ziņojums par Sociālo darbu kopienā. 

– SLĒGTĀ DAĻA – 

13.  Par īres līguma pagarināšanu Kadaga 5-20. 

14. Par pašvaldības sociālā dzīvokļa piešķiršanu. 

1. Par Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 7. jūnija sēdes darba 

kārtības apstiprināšanu 

(Kerola Dāvidsone) 

Informē, ka saskaņā ar pašvaldības domes šā gada 25. maija sēdē nolemto Izglītības, kultūras, 

sporta un sociālās komitejas darba kārtībā ir iekļauts 9. jautājums “Informatīvs ziņojums par 

bioloģiski noārdāmo atkritumu bezmaksas apsaimniekošanas projekta noslēgumu Ādažu 

pilsētā un Ādažu pagastā”, neskatoties uz to, ka jautājums nav komitejai piekritīgs. Ierosina 10. 

jautājumu “Informatīvs ziņojums par Carnikavas pamatskolas reorganizācijas plānu” izņemt no 

darba kārtības, ņemot vērā Carnikavas pamatskolas direktora Raivja Paula lielo noslodzi 

izglītības iestādes mācību gada noslēgumā, ziņojums tiks sniegts Finanšu komitejas šā gada 21. 

jūnija sēdē. Ierosina darba kārtību papildināt ar 3. jautājumu “Par Ādažu vidusskolas attīstības 

plānu 2023. - 2027. gadam”, 7. jautājumu “Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim 

Kanāla iela 81-1”, 12. jautājumu “Informatīvs ziņojums par Sociālo darbu kopienā” un 14. 

jautājumu “Par pašvaldības sociālā dzīvokļa piešķiršanu”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu 

numerāciju. Aicina apstiprināt Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 7. jūnija 

sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 7. jūnija sēdes darba 

kārtību. 

2. Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Rīgas Tehnisko universitāti 

(Solvita Vasiļevska) 

Ziņo, ka 2019. gadā Rīgas Tehniskā universitāte (turpmāk – RTU) piedāvāja Ādažu vidusskolai 

īstenot Bērnu un jauniešu universitātes interešu izglītības programmu inženierzinātņu jomā, 

kuras realizācija arī sekmīgi tika uzsākta 2020. gadā un programma Ādažu vidusskolā tika 

īstenota līdz šā gada 31. maijam trīs vecuma grupās: 2.-3. klase, 4.-6. klase un 7.-9. klase. 

Informē, ka maksa par nodarbībām (12 euro mēnesī par skolnieku), ko aprēķina RTU, tika 

iekasēta no skolēnu vecākiem.  Programmas īstenošanai tika izmantoti Ādažu vidusskolas 

fizikas, ķīmijas un mājturības un tehnoloģiju kabineti, par ko netika piemērota nomas maksa. 
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Ierosina turpināt minēto programmu arī 2023./2024. mācību gadā, jo tās īstenošana ceļ skolēnu 

ieinteresētību STEM (Science, Technology, Engineering and Mathematics – zinātne, 

tehnoloģijas, inženierzinātnes un matemātika) jomas izpētē, kā arī reprezentē Ādažu vidusskolu 

kā RTU sadarbības partneri, veicinot tās atpazīstamību. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Rīgas Tehnisko universitāti” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

3. Par Ādažu vidusskolas attīstības plānu 2023. - 2027. gadam 

(Solvita Vasiļevska) 

Ziņo par Ādažu vidusskolas attīstības plānu 2023. - 2027. gadam (1. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt Ādažu vidusskolas attīstības plānu 2023. - 2027. gadam un virzīt to 

apstiprināšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

4. Par Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības N1. (KA1) “Personu 

mobilitātes mācību nolūkos” Skolu izglītības sektora aktivitātē KA121 projekta 

īstenošanu 

(Alma Brinkmane) 

Ziņo, ka ar Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra sēdes protokollēmumu 

“Par dalību Erasmus+ akreditācijas procesā” (protokols Nr. 17, § 5) tika atbalstīta Ādažu 

vidusskolas (turpmāk – ĀVS) dalība Erasmus+ akreditācijas procesā, kas ar Valsts izglītības 

attīstības aģentūras (turpmāk – VIAA) lēmumu piešķirta uz Erasmus+ programmas laiku, līdz 

2027. gadam. Informē, ka 2023. gada 20. maijā ĀVS saņēma VIAA vēstuli Nr. 8.-17.1/1620 

“Par Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr. 1 (KA 1) “Personu 

mobilitātes mācību nolūkos” skolu izglītības sektora aktivitātē KA121 projekta pieteikuma Nr. 

2023-1-LV01-KA121-SCH-000145707 apstiprināšanu”, kurā tā atbalsta ĀVS dalību projektā. 

Informē, ka projekta īstenošana pilnveidos ĀVS pedagogu profesionālās kompetences, veicinot 

skolotāju profesionālās lietpratības un izcilības pilnveidi mūsdienīga mācību procesa 

nodrošināšanai, veicinot katra skolēna kompetenču, spēju un prasmju attīstību atbilstoši 

individuālajām vajadzībām un interesēm, paaugstinot pieredzes pilnveidi inovatīvās darbībās, 

lai veiksmīgi ieviestu jauno mācību saturu un mainītu mācīšanas pieejas, kā arī palielinātu spēju 

darboties starptautiskā līmenī, stiprinot sadarbību ar partneriem no citām valstīm. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” 

Skolu izglītības sektora projekta īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu 

komitejas šā gada 21. jūnija sēdē. 

5. Par saistošo noteikumu “Par sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un 

maznodrošinātām mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novada 

pašvaldībā” projektu 

(Ieva Roze) 

Ziņo par saistošo noteikumu projektu, kas nosaka kārtību, kādā pašvaldība piešķir trūcīgas vai 

maznodrošinātas mājsaimniecības statusu, sociālās palīdzības pabalstu veidus, apmēru, kā arī 

to piešķiršanas un izmaksas kārtību. 

K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, A. DENIŅA, A. KRASTA, R. KUBULIŅŠ L. 

PUMPURE, R. PAULS, E. KĀPA, I. ROZE debatē par: 
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1. sociālās palīdzības pabalstu veidiem, apmēru, piešķiršanas un izmaksas kārtību; 

2. iespējām noteikt pabalstu par medicīnas pakalpojumiem, medikamentiem, briļļu un 

higienas preču iegādi 50 % apmērā, ne vairāk kā 100 euro gadā personai nenosakot 

ierobežojumu 300 euro gadā mājsaimniecībai; 

3. iespējām noteikt pabalstu krīzes situācijā personai un katram tās ģimenes loceklim 

iepriekš neparedzamos krīzes gadījumos 300 euro apmērā nevis 100 euro apmērā, 

nepārsniedzot faktiskos izdevumus. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt saistošo noteikumu “Par sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un 

maznodrošinātām mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novadā” 

projektu ar precizējumiem par pabalstu par medicīnas pakalpojumiem un pabalstu krīzes 

situācijā, un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Juridiskās un iepirkuma nodaļas vadītājai Everitai 

Kāpai virzīt saistošo noteikumu projektu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai pēc 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdes. 

6. Par saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu 

(Alise Timermane-Legzdiņa) 

Ziņo par saistošo noteiku projektu, kas nosaka kārtību, kādā pašvaldībā tiek sadalīts valsts 

budžeta mērķdotācijas finansējums interešu izglītības programmu pedagogu darba samaksai un 

interešu izglītības programmu nodrošināšanai izglītojamajiem Ādažu novadā. 

K. DĀVIDSONE,  A. KRASTA, R. KUBULIŅŠ, R. PAULS, L. PUMPURE, L. ANSPOKA, 

A. TIMERMANE – LEGZDIŅA debatē par: 

1. mērķdotāciju pretendentiem: Carnikavas pamatskola, Ādažu vidusskola, Ādažu Brīvā 

Valdorfa skola, kā arī fiziskas personas, kas reģistrētas kā saimnieciskās darbības veicēji 

un juridiskās personas, kas pašvaldībā saņēma licenci programmas īstenošanai, 

programmu izpildei Ādažu novadā dzīvesvietu deklarējušiem iedzīvotājiem no pusotra 

līdz 17 gadu vecumam; 

2. nepieciešamību precizēt vai uz mērķdotāciju var pretendēt arī pirmsskolas izglītības 

iestādes, ņemot vērā, ka pirmsskolas izglītojamie ir sasnieguši obligāto izglītības 

vecumu, un pirmsskola ir vispārējās izglītības pirmā pakāpe. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai Ligitai 

Anspokai precizēt nosacījumus attiecībā uz mērķdotācijas piešķiršanas iespējām 

pirmsskolas izglītības iestādēm. 

2. Atbalstīt saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un 

īstenošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu 

komitejas šā gada 21. jūnija sēdē. 

7. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim Kanāla iela 81-1 

(Everita Kāpa) 

Ziņo, ka pašvaldībai pieder daļēji labiekārtots vienistabas dzīvoklis Kanāla iela 81 dz. 1, Alderi, 

Ādažu pagasts, Ādažu novads, ar kopējo platību 34,20 m2, kas ir daļēji apmierinošā stāvoklī un 

nodots pārvaldīšanai pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. Ierosina noteikt 
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sociālā dzīvokļa statusu pašvaldības dzīvoklim Kanāla iela 81 dz. 1, Alderi, Ādažu pagasts, 

Ādažu novads. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim Kanāla iela 81-1” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 14. jūnija sēdē. 

8. Informatīvs ziņojums par pašvaldības dzīvojamā fonda pieprasījumu un pieejamību 

(Ieva Roze, Everita Kāpa) 

E. KĀPA ziņo par pašvaldības dzīvojamā fonda pieprasījumu un pieejamību, kā arī pašvaldības 

reģistrā esošajām personām, kurām ir tiesības uz pašvaldības dzīvokli. Vērš uzmanību, ka rindā 

uz sociālo dzīvokli ir reģistrētas trīs personas, no kurām viena ar 3. grupas invaliditāti, divi 

pensionāri, kā arī pirmās kārtas reģistrā ir reģistrēta viena persona – repatriants. Informē par 

brīvajiem pašvaldības dzīvokļiem: “Kadaga 10”- 63, Kadaga un “Kadaga 7”-72, Kadaga, 

kuriem nepieciešams liels remonts, lai tos varētu personām izīrēt. 

I. ROZE informē, ka būs nepieciešami divi dzīvokļi bāreņiem, kuri paliek pilngadīgi šā gada 2. 

augustā un 2024. gada 11. janvārī, savukārt bārenim, kurš paliek pilngadīgs 2024. gada 19. 

februārī, dzīvoklis nav nepieciešams, jo viņa māsai dzīvoklis ir jau piešķirts. 

K. DĀVIDSONE, I. ROZE, E. KĀPA, G. PORIETIS debatē par nepieciešamību risināt 

jautājumu par pašvaldības dzīvokļu pieejamību, to trūkumu, kā arī nepieciešamību noteikt 

kārtību dzīvojamā fonda situācijas apzināšanai Ādažu novadā. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram Guntim Porietim izstrādāt kārtību dzīvojamā 

fornda situācijas apzināšanai Ādažu novadā. 

9. Informatīvs ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu bezmaksas  

apsaimniekošanas projekta noslēgumu Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā 

(Dace Birnbauma, Lauris Bernāns) 

Ziņo par bioloģiski noārdāmo atkritumu bezmaksas apsaimniekošanas projekta noslēgumu 

Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā (2. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

10. Informatīvs ziņojums par Ādažu novada jauniešiem 

(Ieva Pelcmane) 

Ziņo par lietām saistībā ar Ādažu novada jauniešiem (3. pielikums). 

K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, A. DENIŅA, A. KRASTA, R. KUBULIŅŠ, R. PAULS, 

I. PELCMANE, G. PORIETIS debatē par: 

1. darbu ar Ādažu novada jauniešiem – institucionālās sistēmas izveidi, informētības 

palielināšanu, jauniešu līdzdalību sabiedrības dzīvē, nodarbinātību, brīvā laika 

lietderīgas izmantošanas iespējām; 

2. telpu pieejamību Ādažu novadā – Pirmā iela 42 un Depo iela 2, un nepieciešamību 

sadarbībā ar pašvaldības aģentūru “Carnikavas komunālserviss” un Ādažu pašvaldības 

policiju izvērtēt iespējas Ādažu pašvaldības policiju pārcelt uz Pirmo ielu 42, ņemot 

vērā, ka Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienests atstās labiekārtotas telpas, un 

jauniešiem piešķirt telpas Depo ielā 2; 
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3. jaunatnes darbinieka piesaistes iespējām, nosakot pusslodzi Carnikavas pagasta telpās 

laikā no plkst. 16.00 līdz 20.00 un Ādažu novada mobilajā punktā laikā no 16.00 līdz 

20.00. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas jaunatnes lietu 

speciālistei Ievai Pelcmanei sagatavot: 

2.1. lēmuma projektu par personāla izmaiņām amatam “darbinieks darbā ar jaunatni”, 

paredzot vienas pilnas amata slodzes vietā divas posslodzes amata vietas, un virzīt to 

izskatīšanai Finanšu komitejas 19. jūlija sēdē; 

2.2. ziņojumu par telpu piemērotību jauniešiem Ādažu pagastā un virzīt to izskatīšanai 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 2. augusta sēdē. 

11. Informatīvs ziņojums par telpu izmantošanas iespējām senioriem Garajā ielā 20, 

Carnikavā 

(Gunita Dzene) 

Ziņo, ka ir pagājušas gandrīz četras nedēļas kopš Ādažu novada Sociālais dienests ir pārcēlies 

uz telpām Garajā ielā 20, Carnikavā un iedzīvotāji ir apraduši ar esošo situāciju. Informē, ka 

iedzīvotāji nāk vienkārši ciemos iepazīties ar jaunajām telpām, kā arī saņemt informāciju par 

sociālo palīdzību un pakalpojumiem, kā arī sociālā dienesta apmeklējumu apvieno ar ģimenes 

ārsta prakses apmeklējumu. Informē, ka pirmajā tikšanās reizē jaunās telpas apmeklēja 34 

seniori, kuri, ieraugot lielās un gaišās telpas, atzina, ka tās ērtākas un labākas. Informē, ka 

sadarbībā ar Ādažu novada Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra 

darbinieci Ingu Čaupalu - Tūnu notika lekcija, kurā seniori varēja pilnveidot savas zināšanas 

digitālajās tehnoloģijās, izmantojot pakalpojumu iespējas e-vidē. Vērš uzmanību, ka pēc 

iepriekšējo gadu pieredzes vasaras periodā, senioru apmeklējums samazinās, bet rudenī tiek 

plānota aktīvāka sadarbība, organizējot dažādas lekcijas un nodarbības. Informē, ka telpas jau 

ir izmantojuši pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas nodaļas speciālisti, rīkojot 

publiskas apspriedes. Vērš uzmanību, ka telpas ir atvērtas pašvaldības iestāžu un 

struktūrvienību darbiniekiem, ja ir nepieciešamas apspriedēm. Izsaka pateicību pašvaldības 

aģentūrai “Carnikavas komunālservis” par uzliktajiem soliņiem, kā arī vērš uzmanību, ka liela 

daļa iedzīvotāju izmanto arī dambi, lai nokļūtu pie ārsta un uz sociālo dienestu, aicina sakārtot 

tiltiņu un trepes, kur trūkst pakāpienu un margu. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Virzīt jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdē. 

12. Informatīvs ziņojums par Sociālo darbu kopienā 

(Gunita Dzene) 

Ziņo par Sociālo darbu kopienā, kas ietver saciālās labklājības sekmēšanu, dzīves kvalitātes 

uzlabošanu un piederības sajūtas veicināšanu (4. pielikums). Informē par darbu ar Alderu ciema 

iedzīvotājiem. 

K. DĀVIDSONE atzinīgi novērtē sociālā darba ar kapienām nozīmīgumu, kas veido sadarbības 

tiltu starp pašvaldību un novada iedzīvotājiem. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
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13. Par īres līguma pagarināšanu Kadaga 5-20 

(Everita Kāpa) 

Satur konfidenciālu informāciju. 

14. Par pašvaldības sociālā dzīvokļa piešķiršanu 

(Everita Kāpa) 

Satur konfidenciālu informāciju. 

Sēde slēgta 2023. gada 7. jūnijā plkst. 11:19. 

 

Izglītības, kultūras, sporta un 

sociālās komitejas priekšsēdētāja          KEROLA DĀVIDSONE 

Protokolētāja  SINTIJA TENISA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


